
Avlsrådet er overbevist om, at der ikke 
findes mange opdrættere i verden, som 
har gjort jeres bedrifter efter. 

Bedrifter, som ikke er en tilfældighed eller en 
engangshændelse. 
Det er en kæmpe bedrift af mange års flid, 
ambitioner, prioriteringer, klare mål og en stor 
ansvarsfølelse for vores race schæferhunden. 
Vi er stolte over jeres engagement og den måde, 
I har repræsenteret Danmark.
Med sportslig hilsen Avlsrådet.
René Jørgensen

En hilsen til Team Marlboro 
Fra Avlsrådet et løft på hatten og stor respekt til alle i Team Marlboro for jeres fantastiske 
placeringer af fremførte opdrætsklasser gennem de sidste 10 år.
På den helt store scene  det tyske Siegerhauptzuchtschau. 




